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  فدرر 
تنیسور سوئیسی با وجود ۱۴ 

ماه غیبت در صدر پردرآمدترین 
تنیسورهای جهان است. درآمد او در 

سال پیش حدود ۹۰ میلیون دلار بوده تا 
در صدر فهرست پردرآمدترین ها باشد.

  وسلی فوفانا 
پس از رد شدن سه پیشنهاد چلسی برای 

وسلی فوفانا، آبی های لندنی پیشنهاد 
جدیدی برای خرید مدافع فرانسوی 

لسترسیتی آماده کرده اند که ارزش آن 
حدود 75 میلیون پوند برآورد می شود.

  اولیورکان  
مدیر بایرن وقتی دید در مرحله چمپیونزلیگ 

باید به مصاف بارسلونا برود، درباره 
پوزخندی که توسط دوربین های تلویزیونی 

ثبت شد، گفت:» برداشت واقعاً اشتباه است. 
برای بارسلونا نهایت احترام را قائلم«

قــرعــه کــشــی فصل 
جــدیــد رقــابــت هــای 
لیگ قهرمانان اروپا 
که در این فصل به 
دلیل در پیش بودن 
جام جهانی زودتر و 
از پانزدهم شهریورماه آغاز می شود، 
ــز کــنــگــره هــالــیــچ اســتــانــبــول  در مــرک
تــرکــیــه بــرگــزار شــد و 32 تــیــم حاضر 
در ایــن مسابقات رقبای خودشان را 

شناختند.
جــدا از قرعه ســـاده ای کــه بـــرای رئــال 
ــروه ششم مسابقات بــا حضور  در گ
ــار و  ــتـ ــاخـ ــای لایـــپـــزیـــش، شـ ــم هـ ــیـ تـ
سلتیک شکل گرفته است، بی شک 
سخت ترین گروه از آن بایرن مونیخ، 
بارسلونا، اینترمیلان و ویتوریا پلژن 
است که تورنمنتی دشــوار را به زودی 

آغاز خواهند کرد.
اما با توجه به حضور تیم های پورتو و 
بایرلورکوزن در این فصل از رقابت های 
لیگ قهرمانان اروپا که مهدی طارمی 
و سردار آزمون را به عنوان دو مهاجم 
ملی پوش فوتبال ایران در اختیار دارند، 
بیشتر توجه علاقه مندان به فوتبال، 
به قرعه ایــن دو تیم بــود و یکی دیگر 
از عجایب فــوتــبــال حــداقــل بـــرای ما 
ایرانی ها در گروهی با حضور این دو تیم 

شکل گرفت؛ جایی که پورتو به عنوان 
سرگروه دومین گروه ازگلدان یک بیرون 
آمد و پس از اینکه اتلتیکو مادرید به 
 B عنوان تیم دوم از گلدان دوم به گروه
اضافه شد، در عین شگفتی نام تیم 
بایرلورکوزن از گلدان سوم به گروه دوم 
رسید تا طی هفته های آینده شاهد 
ــردار آزمــون  نبرد مهدی طــارمــی و سـ
در بالاترین سطح رقابت های اروپایی 
مقابل یکدیگر باشیم. تیم چهارم این 

گروه هم کلوب بروژ بلژیک است.
ایــن تقابلِ غیر منتظره اروپــایــی در 
ــطــی شــکــل گــرفــتــه کـــه شــاهــد  شــرای
رویارویی زوج تیم ملی فوتبال ایران 
که طی ماه های اخیر پیرامون تغییر 
ــران،  ــ ســرمــربــی تــیــم مــلــی فــوتــبــال ای
حواشی ای داشته اند؛ جایی که ابتدا 
سردار آزمون با انتشار یک استوری 
بــه حــمــایــت از دراگـــــان اسکوچیچ 
پرداخت، ولی هنوز زمانی از منتشر 
شــدن ایــن اســتــوری نگذشته بــود که 
مهدی طارمی مهاجم ارزشمند پورتو 
بار دیگر به تقابل با دراگان اسکوچیچ 
پرداخت و این بار مسیری که در پیش 
ــود او را بــه طــور خــواســتــه یا  گرفته ب
ــون و  ــردار آزمــ نــاخــواســتــه مــقــابــل ســ
برخی دیگر از بازیکنان تیم ملی هم 

قرار داد.

البته پس از این رویارویی مستقیم، 
ــا انتشار  هــر دو مــهــاجــم تــیــم مــلــی ب
استوری هایی و تمجید از یکدیگر سعی 
کردند روابط شان را عادی و خوب جلوه 
بدهند.حالا قرار گرفتن پورتو و لورکوزن 
در یک گــروه بــار دیگر ایــن حواشی را 
زنده کرده و حساسیت را در این دوگانه 

فوتبال ایران به اوج رسانده است.
نکته قابل توجه دیگر عملکرد مهدی 
طارمی و ســردار آزمــون در رقابت های 
لیگ قهرمانان اروپاست. سردار آزمون 
البته به واسطه حضور زود هنگام تر در 
فوتبال اروپا با روستوف و زنیت موفق به 
ثبت 21 بازی در این مسابقات شده که 
6 گل و یک پاس گل به نام او ثبت شده و 
در سوی دیگر مهدی طارمی که سومین 
فصل حضورش در لیگ قهرمانان را 
با پورتو تجربه خواهد کــرد، تاکنون 12 
مرتبه در این رقابت ها به میدان رفته 
که حاصل آن سه گل و دو پاس گل بوده 
است. البته که به نظر می رسد اتلتیکو 
مادرید چهار مسابقه سخت را مقابل 
آزمون و طارمی پیش رو خواهد داشت؛ 
چرا که آزمــون سابقه گلزنی به قرمز و 
سفیدپوشان شهر مــادریــد را دارد و 
فصل گذشته نیز گل مهدی طارمی به 
شاگردان سیمئونه با تصمیم جنجالی 

داور رد شد.

قرعه کشی رقابت های لیگ قهرمانان اروپا برگزار شد

آزمون و طارمی علیه سیمئونه
زیر ذره بين

گزارش

100 میلیارد درآمد پرسپولیس 
آزاد می شود!

پرسپولیس با نایب قهرمانی در لیگ قهرمانان 
2020 و حضور در یک چهارم نهایی 2021 موفق 
ــاداش هنگفتی را بــه جیب بزند امــا به  شــد پـ
دلیل »پایبندی کنفدراسیون فوتبال آسیا به 
قوانین و تحریم های بین المللی« سرخپوشان از 

دستیابی به این رقم ناکام مانده اند.
شاگردان یحیی گل محمدی 2/7 میلیون دلار 
به اضافه 700 هزار دلار پاداش بدست آوردند 
تا به این ترتیب پرسپولیس ذخیره قابل توجه 
3/4میلیون دلاری را در حساب کنفدراسیون 
فوتبال آسیا داشته باشد که به محض حل 
مشکلات تحریمی و بانکی، در اختیار این 

باشگاه قرار خواهد گرفت.
ــور کــه در صــورت هــای مــالــی پرسپولیس  آن طـ
ــر اســـاس بــــرآورد مــعــاونــت مــالــی ایــن  ــده، ب ــ آم
باشگاه، قرمزها 94 میلیارد و 100میلیون تومان 
از ای اف سی طلبکار هستند که البته خالص 
ــود. امــا با  ایــن رقــم 86میلیارد تومان خواهد ب
ــرخ ارز از زمـــان محاسبه  ــن حــال افــزایــش ن ای
ــد  ــ ــود درآم ــی شـ ــای مـــالـــی ســبــب مـ ــورت هــ صــ

پرسپولیس به 100 میلیارد تومان نیز برسد.
ایــن در حــالــی اســت کــه البته فصل گذشته 
ــدری، باشگاه  و در دوره مــدیــریــت مجید صـ
پرسپولیس بــا استقراض از منابع دولــتــی و 
خصوصی، رقم قابل توجهی از پاداش آسیایی 
را بدست آورد و قرار بود با دریافت این پاداش، 
بدهی طلبکاران را پــرداخــت کند. امــا ادامــه 
تحریم، سبب شد پرسپولیس از منابع حاصل 
از فـــروش ســهــام در بـــورس، تسویه حساب 

بدهکاران را انجام دهد.
حالا و با تسویه حسابی که انجام شده و خواهد 
ــاداش آســیــایــی درآمــــدی اســـت کــه در  ــ شـــد، پ
اختیار باشگاه پرسپولیس قرار خواهد گرفت 
و سرخپوشان امکان استفاده از آن را خواهند 
ــذاری در  داشــت و به نوعی پــول حاصل از واگـ
فــرابــورس، ایــن پـــاداش 3/4 میلیون دلاری را 

نجات داده و آزاد کرده است.

مسئول اجرایی باشگاه استقلال:

 هواداران نبودند 
بازی را نیمه کاره می گذاشتیم

جونقانی   بازیکنان واعضای کادرفنی استقلال 
قصد داشتند در نیمه دوم بــازی با مس کرمان 
حاضر نشوند. پخش نشدن تبلیغات محیطی 
که باشگاه استقلال رأساً درراستای جذب آن ها 
اقدام کرده، از سوی سازمان صدا و سیما خشم 
مسئولان این باشگاه را برانگیخت تا  آن ها قصد 
داشته باشند برای مبارزه با سیاست های صدا 
و سیما در نیمه دوم حاضر نشوند. بدون شک 
اگر باشگاه استقلال چنین تصمیمی را اتخاذ 
می کرد موجب ناراحتی هـــواداران به خصوص 
بانوانی می شد که پس از سال ها اجــازه حضور 
در ورزشــگــاه آزادی را یافته بــودنــد. بــه هرحال 
استقلالی ها به زمین بازگشتند و سعید فتاحی از 
مسئولان اجرایی باشگاه استقلال این بازگشت 
ــواداران مــی دانــد و به  ــ را نــاشــی از احــتــرام بــه هـ
روزنامه قدس می گوید:» نمی دانیم حقمان را 
چه طور از سازمان صدا و سیما مطالبه کنیم. 
آن ها رفتار مناسبی با ما ندارند. تبلیغات ما را 
نشان نمی دهند و موجب آزار ما می شوند. ما 
حقوقمان را از آن ها مطالبه کردیم اما هیچ پاسخ 
روشنی دریافت نکردیم. می خواستیم درنیمه 
ــای آجورلو  دوم بــه زمین مسابقه نــرویــم امــا آق
درنهایت گفتند به احترام هــواداران بازی کنید. 
اما این وضعیت اگر ادامــه داشته باشد ما هم 
واکنش نشان خواهیم داد. این طور نمی شود که 
بایستیم و حقی که از ما پایمال می شود را فقط 
نظاره کنیم«. فتاحی در پاسخ به این پرسش که 
ــدی وضعیت بــازی هــای آتی  با ادامــه چنین رون
استقلال در لیگ چه خواهد شــد، گفت:» ما 
حرف هایمان را زدیم واگر قرار باشد این وضعیت 
ادامه پیدا کند ما یک تصمیم قاطعانه می گیریم. 
از وزارت ورزش خواستیم ورود کند. آن ها باید 
ایــن مسئله را حــل کنند. مــا یــک تیم مردمی 
هستیم که دوســت داریــم از تمام ظرفیت های 
درآمدزایی خود استفاده کنیم اما برخی ارگان ها 
ــودداری می کنند و ما را در شرایط بــدی قرار  خـ
می دهند. امیدوارم این مشکل به زودی برطرف 
شود. مطمئنم هنوز با تعامل می شود از پس این 

مشکلات برآمد«.
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خوشقدمی بانوان برای استقلال ◾
هفته سوم لیگ برتر با پیروزی استقلال مقابل مس 
کرمان در روز تاریخی حضور بانوان در استادیوم آزادی 
شروع شد.آبی ها مقابل هواداران خاص خود با تک گل 
یامگا به پیروزی رسیدند. نتایج سایر دیــدارهــای روز 
پنجشنبه:ذوب آهن صفر- مس رفسنجان صفر/نفت 
مسجد سلیمان1 – 2 پیکان/ نساجی مازندران2 – 2 

ملوان. سایر دیدارهای این هفته دیشب برگزار شد.

تغییر مسیر محمدی از پرسپولیس به السیلیه ◾
نشریه »الــعــرب« قطر خبر داد مــهــرداد محمدی در 
آستانه انتقال به تیم السیلیه قطر قرار دارد.پیش از این 
گفته می شد او یکی از گزینه های تقویت خط حمله 
پرسپولیس به شمار می آید. العربی پس از جذب عمر 
السومه ســوری بهترین گلزن تاریخ لیگ برتر فوتبال 
عربستان مــی خــواهــد محمدی را از لیست تیمش 

خارج کند.

شهرخودرو مقابل چوکا در شروع لیگ دسته اول ◾
امروز در شروع لیگ دسته اول چوکای تالش به مصاف 
تیم شهرخودرو می رود تیمی که البته امتیازش را به تیم 
امید وحدت خراسان واگذار کرد. محسن بنگر مدافع 
اسبق پرسپولیس  سرمربی تیم وحدت خراسان است 
و در دیگر سوهم نصرتی دیگر مدافع ملی پوش و اسبق 
پرسپولیس هدایت چوکا را برعهده دارد و تقابل دو 

پرسپولیسی جذاب خواهد بود. 

پیروزی جوانان والیبال ایران مقابل عربستان ◾
مرحله اول حذفی رقابت های والیبال جوانان آسیا 
برگزار شد و تیم ملی والیبال ایران در این مسابقات به 
مصاف تیم ملی والیبال عربستان رفت و موفق شد با 
نتیجه قاطع 3 بر صفر به پیروزی برسد. والیبال ایران 
با این پیروزی مستقیم راهی مرحله نیمه نهایی شد تا 
با یکی از تیم های کره جنوبی، پاکستان، بنگلادش و 

قطر دیدار کند.

حمیدرضا عرب   با کوچ دروازه بان های لژیونر به لیگ 
برتر امیرعابدزاده نیک می داند کارش برای ایستادن درون 
دروازه تیم ملی در جام جهانی سخت تر شده اســت. او 
درتیم بونفرادینای اسپانیا می کوشد تا با درخشش در لیگی 

اروپایی کلید دروازه تیم ایران را مال خود کند.

زمان قابل توجهی است خارج از لیگ ایران مشغول به فعالیت هستی.  ◾
این درحالی است که بسیاری از لژیونرهای فوتبال ایران بازگشته اند و در سال 
منتهی به جام جهانی تلاش می کنند بیشتر در قاب چشمان مربیان باشند. 

تو اما رویه دیگری را دنبال می کنی. آیا دلیل خاصی دارد؟
من با بازی در فوتبال اروپا خو گرفته ام و به بودن در فضای سخت تمرینی 
عادت کرده ام. از طرفی این فضا را به سود آینده فوتبالی ام می دانم چون 
مدام درحال تجربه اندوزی های بیشتر و یادگیری هستم. فوتبال درقاره 
سبز وسیع است و شما اگر بتوانی خودت را با فوتبال اروپــا وفق بدهی 
همیشه چیزهای تازه ای را یاد می گیری. من از این شرایط احساس رضایت 
دارم و تلاش می کنم خودم را در بالاترین سطح از آمادگی حفظ کنم. برای 
من بودن در بونفرادینا یعنی پیشرفت. پس به کار ادامه می  دهم و دلیلی 

ندارد به بازگشت به لیگ ایران فکر کنم.

اما قانون در سگوندالیگا   به خصوص برای بازیکنان غیر اروپایی بسیار  ◾
سخت گیرانه است.

همین طور است. دو سهمیه غیراروپایی می توانند دراسپانیا بازی کنند.خدا 
خیلی به من لطف دارد که توانستم تا حالا خودم را درچنین فضایی حفظ 
کنم. این یک افتخار است که در تیمم یکی از سهمیه های غیراروپایی به من 

اختصاص داده شده است. این برای من افتخار آفرین است.

رابطه هــواداران بونفرادینا با تو چگونه است. جایی خوانیدم که به تو  ◾
لقب هایی هم داده اند.

از وقتی به این تیم آمدم رفتار تماشاگران با من خیلی خوب بوده و رابطه 
مطلوبی داریم. آن ها به من می گویند گربه ایرانی! این لقبی است که به من 

داده اند و چون در این لقب نام ایران می آید من خیلی خوشحالم. 

آینده خودت را درتیم ملی چه طور ارزیابی می کنی. آیا امیدی به موفقیت  ◾
در جام جهانی وجود دارد؟

چه درترکیب باشم، چه نباشم قلبم با بچه هاست و دوست دارم با بدست 
آوردن بهترین نتایج دل مردم ایران را شاد کنیم.

امیر عابدزاده در گفت وگو با قدس:
 برنامه ای برای 

بازگشت به لیگ ایران ندارم 

گپ روز

ستارگان ورزش

حامد حدادی کاپیتان تیم ملی بسکتبال 
ایــران، پس از پیروزی برابر ژاپــن در پنجره 
چهارم انتخابی جام جهانی 2023 اظهار 
ــاخــت بـــد مقابل  ــوجــه بـــه دو ب کــــرد: بـــا ت
قزاقستان در پنجره های دوم و ســوم، در 
این بازی نیاز زیادی به پیروزی مقابل ژاپن 
داشتیم که خوشبختانه بازیکنان ما تا آخر 

جنگیدند و این برد مهم کسب شد.
سنتر تیم  ملی ایران ادامه داد: همان طور که 
در بازی مشاهده شد، در این دیدار شاهد 
تلاش بسیار زیــادی از سوی بازیکنان تیم 

ژاپن بودیم که کار را سخت می کرد. 
بازیکنان ژاپن طوری من را دفاع 
می کردند که انگار از من بلندتر 
هستند! بازی سختی بود ولی 
توانستیم به خوبی مهاجمان 

ــاع  پــرســرعــت حــریــف را دف
کنیم کــه نتیجه را به 

سود ما رقم زد.
حـــــــدادی دربــــــاره 

احــــــتــــــمــــــال 
غیبت خود 
برای پنجره 
نیز  پنجم 

گــفــت: پس 
از تـــوافـــقـــات 

صـــــــــورت گـــرفـــتـــه 

فصل آینده را هم همانند فصول قبل برای 
تیم سیچوان در لیگ چین بازی خواهم کرد. 
با این حال به مسئولان تیم چینی گفته ام 
که تیم ملی ایران برای حضور در جام جهانی 
نیاز زیــادی به حضور من دارد و به همین 
خاطر تــا جایی کــه بتوانم در خدمت تیم 

ملی خواهم بود. 
او درباره بازی بعد تیم ملی مقابل استرالیا 
نیز گفت: از نظر من شانس کمی مقابل تیم 
استرالیا داریــم و اصلاً تا حــدودی شانسی 

نداریم. 
ــا خــیــلــی از  ــیـ بــســکــتــبــال ایــــــران و آسـ
بسکتبال استرالیا عقب تر هستند و 
بعید می دانم در بازی پیش رو بتوانیم 

استرالیا را شکست دهیم.
تــیــم مــلــی بسکتبال کــشــورمــان در 
پــنــجــره چـــهـــارم انــتــخــابــی 
جــام جهانی بسکتبال 
ــب مــقــابــل  جــمــعــه شــ
ــرتــری 79 بر  ــه ب ژاپـــن ب
68 دســــــت یـــافـــت. 
تــیــم مــلــی کــشــورمــان 
در بـــــازی دوم ایــن 
ــاعــــت  ــره ســ ــ ــجـ ــ ــنـ ــ پـ
13 روز دوشــنــبــه در 
شهر بندیگو میهمان 

استرالیا خواهد بود.

لوکادیا که به نظر خونگرم و خوش صحبت 
اســت، از هـــواداران پرسپولیس خواسته به 
نمایش های داخــل زمین او توجه کنند. او 
می گوید شخصیتش این طور است که کمتر 
حـــرف بــزنــد و بیشتر عمل کند.نخستین 
ــس از انـــتـــقـــال به  گـــفـــت وگـــوی لـــوکـــادیـــا پـ

پرسپولیس را می خوانید:
  زاده هلند: من در هلند به دنیا آمده ام و اگر 

بخواهم آنجا را با ایران مقایسه کنم، به نظرم 
مهم ترین تفاوت نحوه رانندگی مردم است 
که خیلی فرق دارد. همسر من لبنانی است 

و زندگی در ایــران بــرای او هم تا حد 
زیــادی جدید و ناشناخته است. 
زندگی در اینجا بــرای خــانــواده ام 
یــک تجربه آمــوزنــده هــم هست.

ایــران واقعاً امن است و من اینجا 
احساس امنیت دارم. 

ــا  ــ ب مـــــــــــشـــــــــــورت    

جهانبخش: پیش از 
حضور در ایــران، من با 
جهانبخش  علیرضا 
صحبت کردم. او به من 
گفت ایـــران لیگ قوی  
دارد، مردم آنجا مهربان 

ــران شهر  ــهـ هــســتــنــد، تـ
خــوبــی اســت و در کــل از 
ایــران خیلی تعریف کرد. 

راهنمایی های او بدون شک در این انتخاب به 
من کمک کرد. 

  چـــرا پــرســپــولــیــس: مــاجــراجــویــی. مــن به 

ــدارم در  ماجراجویی علاقه دارم و دوســت ن
یک جا ثابت باشم. فکر می کنم حضور در 
اینجا به من این فرصت را داد که از حاشیه 

امن خارج شوم. 
وقتی به خودم و شخصیتم نگاه می کنم این 
موضوع را در خودم دوست دارم که به تجربه 

کردن چیزهای جدید علاقه دارم. 
  عــادت به قهرمانی:خیلی واضــح اســت که 

ــواداران پرسپولیس بــه قهرمانی عــادت  ــ ه
کردند. بنابراین این یک حرف منطقی 
از طرف من است که بگویم هدف ما از 
بازی در این لیگ، قهرمانی است. 
ــمــی دانــم شــرایــط فعلی  ن
پرسپولیس در آسیا 
چگونه است ولی 
قطعاً قهرمانی 
آســـیـــا  در 
هـــم هــدفــی 
اســـــــــت کــه 
باید به آن فکر کنیم. از همه 
افرادی که در پیوستن من به 
پرسپولیس نقش داشتند، 
تشکر می کنم و نمی توانم 
برای بازی کردن صبر کنم.
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حدادی پس از پیروزی بر ژاپن: 

برابر استرالیا شانسی نداریم
نخستین مصاحبه لوکادیا

مشاور من جهانبخش بود


